



FIA Karting Academy Trophy 2026 遴選公告

FIA Karting Academy Trophy 2026 現已正式開放接受報名。根據賽事規則，每個 ASN 可提名兩名車手參賽，分別代表 Junior 及 Senior 組別。本會現正式啓動針對這兩個參賽名額的遴選程序。

比賽之小型賽車由主辦方統一供應，車手毋須自備。所有比賽相關費用由運動員自行負擔。比賽資訊以 FIA 官方公告及賽事規則為準。參賽資訊如下：

Junior 組別

年齡要求： 於 2012 至 2014 年出生

性別要求： 不限

執照要求： 持有 HKAA 發出之有效國際 G 級小型賽車執照

參賽費用：

- 凡於 3 月 11 日晚上 11 時 59 分 (瑞士時間) 前提交之參賽申請，每位車手之盃賽報名費為 3,500 歐元* (其中 150 歐元將支付予各主辦單位)。
- 凡於 3 月 12 日至 18 日期間 提交之參賽申請，每位車手報名費將調升至 4,025 歐元 (其中 150 歐元將支付予各主辦單位)。
- 報名費若於 3 月 18 日後 匯入 FIA 法國帳戶，將自動按調升後費用 (4,025 歐元) 開立發票。
- 除上述款項外，另有車損按金 1500 歐元

其他要求： 曾於 FIA Karting European Championship - OK 中獲得至少 1 分積分的參賽者；及曾於 FIA Karting World Championship - OK 中，於計時賽、超級預賽及決賽中躋身前 15 名之參賽者不得參賽

賽事分站： (暫定)

21-24 May 2026	Karting Genk, Belgium
2-5 July 2026	Circuito Internazionale Napoli (Sarno), Italy
8-11 October 2026	Leopard Circuit Viterbo, Italy

賽事規則： [5.8 RS Academy Junior 2026 0.pdf](#)



中國香港汽車會

HONG KONG, CHINA AUTOMOBILE ASSOCIATION

Est. 1918

MEMBER OF



Senior 組別

年齡要求： 於 2009 至 2012 年出生

性別要求： 不限

執照要求： 持有 HKAA 發出之有效國際 E 或 F 級小型賽車執照

參賽費用：

- 凡於 2 月 25 日晚上 11 時 59 分（瑞士時間）前提交之報名申請，每位車手參加盃賽之報名費為 3,500 歐元*（其中 150 歐元將支付予各主辦單位）。
- 凡於 2 月 26 日至 3 月 4 日期間提交之參賽申請，每位車手參賽費將調升至 4,025 歐元（其中 150 歐元將支付予各主辦單位）。
- 3 月 4 日後匯入 FIA 法國帳戶之參賽費，將自動按調升後費用（4,025 歐元）開立發票。
- 除上述款項外，另有車損按金 1500 歐元

其他要求： 曾於 FIA Karting European Championship - OK 中獲得至少 1 分積分的參賽者；及曾於 FIA Karting World Championship - OK 中，於計時賽、超級預賽及決賽中躋身前 15 名之參賽者不得參賽

賽事分站： (暫定)

7-10 May 2026	Kartódromo Internacional Lucas Guerrero, Valencia
11-14 June 2026	Motorsportarena Mülsen GmbH, Germany
8-11 October 2026	Kristianstad Karting Club, Sweden

賽事規則： [5.85 RS Academy Senior 2026.pdf](#)

由即日開始，符合參賽要求的運動員可填寫報名表申請及提交 2025 年度的 5 場官方賽事成績表參與遴選，於 2026 年 2 月 11 日或之前將報名表及過往成績透過電郵發送至 motorsports@hkaa.com.hk，並註明「FIA Karting Academy Trophy 2026 遴選報名」。主辦單位對所有報名者及參賽者有最終解釋權，本會對參選者未能符合或取得參與資格而引致的任何損失概不負責。

遴選申請表格: <https://shorturl.at/sGHSe>

運動員遴選指引、程序及上訴機制:

<https://file02.es.c01.co/upload/2A923AA849E69D2F/202507/5061961142984456843.pdf>

中國香港汽車會賽事委員會

二零二六年一月二十二日



FIA Karting Academy Trophy 2026 Selection Announcement

The FIA Karting Academy Trophy 2026 is now officially open for registration. According to the competition rules, each ASN may nominate two drivers to compete, representing the Junior and Senior categories respectively. The Association hereby formally initiates the selection process for these two competition slots.

The karts will be provided uniformly by the organiser; participants are not required to bring their own. All competition-related expenses shall be borne by the athletes themselves. All event information is subject to the official announcements and regulations of the Fédération Internationale de l'Automobile (FIA). Participation information is as follows:

Junior category

Age Requirement: Born between 2012 and 2014
Gender Requirement: No restriction
License Requirement: Possession of a valid international karting license (Grade E or F) issued by the Hong Kong Automobile Association (HKAA)

Entry Fee:

- For any entry application submitted prior to 11 March at 11.59 p.m. (Swiss time), the entry fee per Driver for the Cup will be € 3,500 (€ 150 of which will be paid to each Organiser).
- For any entry applications submitted between 12 and 18 March the entry fee per Driver will be increased to € 4,025 (€ 150 of which will be paid to each Organiser). Entry fees transferred to the FIA France account after March 4 will automatically be invoiced at the increased rate (€ 4,025).
**Entry fees reaching the FIA France account after 18 March will be automatically invoiced at the increased fee (4,025 euros).*
- In addition to the above fees, a € 1,500 vehicle damage deposit is required.

Additional eligibility restrictions:

Drivers who have scored at least one point in an FIA Karting European Championship - OK event or have been ranked in the top 15 of the Intermediate Classification, or of the Final Intermediate classification or in the Final of the FIA Karting World Championship - OK, in the previous and/or current year, are not allowed to participate in the Trophy.

Race Schedule:

(Tentative)

21-24 May 2026	Karting Genk, Belgium
2-5 July 2026	Circuito Internazionale Napoli (Sarno), Italy
8-11 October 2026	Leopard Circuit Viterbo, Italy

Sporting Regulation : [5.8_RS Academy Junior 2026_0.pdf](#)



中國香港汽車會
HONG KONG, CHINA AUTOMOBILE ASSOCIATION
Est. 1918



Senior category

Age Requirement: Born between 2009 and 2012
Gender Requirement: No restriction
License Requirement: Possession of a valid international karting license (Grade G) issued by the Hong Kong Automobile Association (HKAA)

Entry Fee:

- For any entry application submitted prior to 25 February at 11.59 p.m. (Swiss time), the entry fee per Driver for the Cup will be € 3,500 *(€ 150 of which will be paid to each Organiser).
- For any entry applications submitted between 26 February and 4 March, the entry fee per Driver will be increased to € 4,025 (€ 150 of which will be paid to each Organiser).
**Entry fees reaching the FIA France account after 4 March will be automatically invoiced at the increased fee (€ 4,025).*
- In addition to the above fees, a € 1,500 vehicle damage deposit is required.

Additional eligibility restrictions:

Drivers who have scored at least one point in an FIA Karting European Championship - OK event or have been ranked in the top 15 of the Intermediate Classification, or of the Final Intermediate classification or in the Final of the FIA Karting World Championship - OK, in the previous and/or current year, are not allowed to participate in the Trophy.

Race Schedule:

(Tentative)

7-10 May 2026	Kartódromo Internacional Lucas Guerrero, Valencia
11-14 June 2026	Motorsportarena Mülsen GmbH, Germany
8-11 October 2026	Kristianstad Karting Club, Sweden

Sporting Regulation : [5.85 RS Academy Senior 2026.pdf](#)

Effective immediately, eligible athletes may complete and submit the application form on or before 11th February 2026 via motorsports@hkaa.com.hk, clearly indicating “FIA Karting Academy Trophy 2026 Selection Application,” to apply and submit the 5 official race results documents in 2025 for the selection process. The organiser reserves the final right of interpretation for all registrants and participants. HKAA shall not be liable for any losses or damages arising from a participant’s failure to meet or obtain eligibility for participation.

Selection Application Form:

<https://shorturl.at/sGHSe>

Athlete Selection Guidelines, Procedures and Appeals Mechanism (Chinese Version Only):

<https://file02.es.c01.co/upload/2A923AA849E69D2F/202507/5061961142984456843.pdf>

HKAA Motor Sport Council

22nd January 2026